**TPOS<sup>+</sup> Management System** 

**PLUS** 



# TPOS<sup>+</sup>零售及批發 庫存管理系統



海外分銷商:中國 / 澳門 / 澳洲 / 加拿大 / 印尼 Oversea Distributors: China / Macau / Australia / Canada / Indonesia



## TPOS<sup>+</sup> 零售及批發 庫存管理系統

是一套完善的POS解決方案系統,功能 全面且擴充性強。系統可以連結前後台 的軟硬件,有效縮短前台結帳及後台批 發的流程<sup>。</sup>系統主要包含四大部份:採 購、批發、庫存及店舖零售。只需掃描 貨品上的條碼,或輸入貨品編號,便可 即時入貨和出貨;單據、文件即時自動 列印;亦可以實時查詢貨品庫存。透過 分析系統數據,令你輕鬆掌握詳細的營 業分析,準確了解商品的銷售情況,從 而提高業務效率及市場競爭力。

#### **TPOS<sup>+</sup> Management System**

is a versatile point-of-sale (POS) solution with comprehensive features that supports expansion. The system is connected to both front- and back-end software and hardware, effectively shortening the process of front-end payments and back-office operations. TPOS<sup>+</sup> helps you manage four key areas: purchase, wholesale, inventory and retail. Whether you want to restock an item or deliver it, either scan the barcode on the product or enter its number or name. Bills and other relevant documents are printed automatically and instantly, while real-time inventory tracking is also available. By analyzing data generated by the system, you can easily keep track of your sales and inventory, which helps to improve your business efficiency and competitiveness in the market.



Frozen Meat and Frozen Food

化妝品及美容產品 netics and Beauty Products

海味參茸燕窩及藥品 等... Dried Seafood, Drug Stores and more...

#### 合適行業 超市及便利商店 rmarkets and Convenience Stores Suitable 紅酒及品酒器具 Industries: Wine and Liquor Tasting Equipment 凍肉及冷凍食品

Fnee

Inee

Lnee



### 方便整合大數據 Big data management

提供超過100種的分析報表供預覽、匯出成 MS Excel、電郵 附件或儲存成檔案

Over 100 types of analysis reports that can be previewed. exported to MS Excel or as e-mail attachments, or saved as individual files

一鍵匯入或匯出貨品、客戶及供應商的數據成MS Excel One-click import and export data of products, customers, and vendors from and to MS Excel

# 簡易操作

#### Easy to use

實時查閱貨品出入貨紀錄、客戶銷售及供應商進出貨記錄 Real-time records of stock orders, sales and shipments from vendors

每項貨品可設置圖像、儲存最多2個條碼及5組不同的售價 及折扣

Each item can be saved with an image, a maximum of two barcodes, as well as five sets of prices and discounts

-個介面已經可以處理店舖收據、訂單及退貨程序 An all-in-one interface to manage the shop's invoices, orders and returns

## **Optional Hardware**



ABC





條碼掃蹦器

All-in-one 80mm Thermal Printer Touch screen computer 一體式觸控螢幕電腦 80mm熱感打印機

Cash Drawer



and more

權限管制

Access management

可以設置多層級別權限的使用者

Set multi-level permissions for different users

靈活運作

**Flexible operation** 

ensure inventory stability

可以提供多種促銷活動,有助提升業績

可以設定不同客人的信貸限額及價格組別

提供週期盤點及流動數據收集器盤點功能

促銷活動、代銷寄售、公告欄、短訊、維修服務等

每間零售店可自行設定獨立安全庫存量,確保庫存穩定

Each retail shop can set its own amount of safety stocks to

Create a variety of promotional campaigns to help increase sales

Create different credit limits and price groups for different customers

Support features such as cycle counting and mobile data collection

提供多種模組選擇:電子支付、顏色尺碼、會員制度、組合貨品、

Various module options: electronic payments, colours and sizes,

membership system, bundled goods, promotional campaigns, consignment sales, bulletin boards, SMS, maintenance services,







系統如何管理多間店舖及倉庫? Q

How does the system manage multiple shops and warehouses?

TPOS<sup>+</sup> 提供連鎖店版本 · 可以一站式管理多間 店舗及倉庫。系統會詳細記錄貨品庫存、顧客 交易紀錄及供應商進貨紀錄等資訊,作進一步 的分析

TPOS<sup>+</sup> offers the option for multi-shop management a one-stop platform to manage multiple shops and warehouses. The system records details of inventory goods, transactions and shipments from vendors for further analysis.

#### 如果電腦壞了,系統的資料會流失嗎?

Will the system's data be lost if the computer is broken?

系統內置強大的數據備份功能 · 所有系統主 數據及銷售數據都會完整備份 · 確保系統資料 的完整及安全

The system comes with a powerful data backup feature. All of the system's master data and sales data are fully backed up in a single file to prevent data loss and ensure safety.

Q

我擔心系統太複雜,員工不懂如何使用? I am worried that the system is too complicated for our staff?

0

客戶可以放心 · 因為TPOS<sup>+</sup> 設置的介面是非常容易 操作·我們也有定期提供培訓班。如果日常遇到 甚麼操作問題·客戶或其員工可以隨時致電、電郵 或WhatsApp我們的支援團隊。透過網路遙距支援· 亦可直接連線到系統電腦解決問題。

Customers can be rest assured that TPOS<sup>+</sup> configuration interface is extremely easy to use. We also provide regular training sessions. In case of operational issues, customers or their employees can contact our support team by phone, email or WhatsApp. We can help through remote support or by connecting directly to the system to solve the problem.

#### 系統有使用者權限的限制嗎?



系統管理人員可自行設定每個登入用戶的操作等級 及權限。

System admins can set each user account's permissions and restrictions.

# S Research Ltd. 靈智系統顧問有限公司

노 +852 2851-7882 | 🚍 +852 2851-7886 | 🖂 sales@ibs.hk ♀ 九龍觀塘創業街9號7樓703-704室(牛頭角港鐵站A出口)

Rm. 703-704, 7/F, No. 9 Chong Yip St., Kwun Tong (Ngau Tau Kok MTR Exit-A)

www.ibs.hk www.ibs-macau.com

Q

Α

<u>9</u> 澳門分銷商 Macau Distributor: 2S Computer Ltd. 分銷商地址:澳門提督馬路39號祐適工業大廈9樓A萬利文創中心13室 Address: Av. do Almirante Lacerda No.39, Edf. Industrial Yau Sek, 9A-13







